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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katali n
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Milyen informatikai típusú beszerzéseket eszközöltek a minisztériumokban?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Molnár Csaba Miniszterelnöki Hivatalt
vezet ő miniszterhez. Kérdésemre a választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Mivel az elmúlt időszakban több cikk is megjelent a napi sajtóban a különböző
minisztériumok infokommunikációs eszközbeszerzéseir ől és ezek egy része vélt vagy valós
feltételezések mentén esetenként pazarló beszerzésekre igyekeztek rámutatni, mint a Fides z
Informatikai és Telekommunikációs Munkacsoportjának vezet ője szeretnék átfogó képet
kapni a minisztériumok infokommunikációs eszközeinek beszerzési gyakorlatáról .

Az informatikai eszközök, rendszerek használata nagyban hozzájárulhat az ügyviteli ,
működési folyamatok hatékonyságának növekedéséhez, ezáltal az állami megtakarításo k
elősegítéséhez . Ugyanakkor a nem kellően előkészített beszerzések és/vagy projektek pazarló
gazdálkodáshoz, felesleges kötelezettségvállaláshoz vezethetnek .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdéseim a következők :

Milyen infokommunikációs szoftvereket, hardvereket, szolgáltatásokat szereztek be a
minisztériumok és a felügyeletük alá tartozó intézmények és országos hatáskörű szervek
az elmúlt 7 évben, a Medgyessy-kormány és a Gyurcsány-kormány időszakában?

Válaszában kérem, az egyes beszerzésekben jelölje meg a beszállítót, a nevesített
alvállalkozó(ka)t — ha van(nak) ilyen(ek) — a beszerzés tárgyát, értékét és a beszerzés,
projekt indokait !

Milyen infokommunikációs beszerzések valósultak meg az elmúlt 8 hónapban? Milye n
beszerzéseket terveznek a minisztériumok és a felügyeletük alá tartozó intézmények é s
országos hatáskörű szervek?



- Milyen hosszú távú, a jelenlegi költségvetésen túlmutató szolgáltatási, (pl . : támogatás )
és/vagy termékbeszerzési szerz ődéseket kötöttek, illetve terveznek megkötni a
minisztériumok, illetve a felügyelet alá tartozó intézmények és országos hatáskör ű
szervek?

- A minisztériumok az infokommunikációs beszerzéseiket teljesen önállóan vagy a több i
minisztériummal és/vagy kormányzati szervvel összehangoltan, azokkal egyeztetve, a
kedvezőbb beszerzési feltételek lehetősége mentén készítették el ő?

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . április 22 .

Dr. Nyitrai Zsolt
országgyűlési képviselő
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